
 

 

Bestyrelsesmøde  

2024-10-01 kl.17.00 

i Kølkær – vi mødes ved dagtilbud 
Dagsorden  
Ordstyrer: Dina 

Referent: Ida 

Deltagere: Malene, Flemming, Ida, Marianne, Lisette, Dina, Maria, Svend, Anni 

Afbud: Monica, Annie, Malene 

 
 

Emne Uddybning O= Oriente-

ring 

D=Debat 

B=Beslutning 

Ansvarlig Referat 

 

17.00 Rundvisning i Kølkær 

dagtilbud med fokus 

på krybberum 

    

 

 

17.20 Godkendelse af referat 

 

  Dina/Ida  

17.22 Opfølgning på konfe-

rencen, Sammen om 

skolen 

 O/D Dina/Ida/Fle

mming/Ma-

lene 

Ledelsen, AKT’er (ressourcelærere i forhold til trivsel) 

og repræsentanter fra fællesbestyrelsen deltog i ”Sam-

men om skolen”. 

Her hørte vi bl.a. skolechefen fra Lillehammer fortælle 

om, hvordan de inkluderer alle børn med henblik på at 

danne demokratiske medborgere. I Herning kommune 

er det en vision fremadrettet af inkludere flest mulige 

børn og segregere i mindre grad, hvilket betyder, at 

færre skal i specialtilbud. 

 



17.30 Status på dagtilbud  O/D Li-

sette/Flem-

ming 

Der er kommet nyt håndtag på lågen i Arnborg, så børn 

ikke kan åbne lågen. Samme låge er også i Kølkær. 

 

Forventet børnetal i 2025: 

24 vuggestuebørn 

51 børnehavebørn (4,5 børn flere end i 2024) 

 

Flemming er ved at udarbejde foldere for vuggestuer 

og børnehaver som forældreinformation – det kommer 

på hjemmesiden i nær fremtid. Det drøftedes, at også 

Borgerforeningen kunne have eksemplarer med i deres 

velkomst”pakke” til nye borgere i byen/byerne. 

 

Vi taler om, hvordan Arnborg-Kølkær Skole og Dagtil-

bud fremadrettet er det naturlige valg for familier i lo-

kalmiljøet. 

 

Der har i september været MUS (MedarbejderUdvik-

lingsSamtaler) og seniorsamtaler.  

 

Vi kigger på fremtidig sampasning i dagtilbud i feri-

erne. Der kan fremadrettet blive udfordringer i forhold 

til balancen mellem børnetal og plads. Der er væsentlig 

mindre plads i Kølkær end i Arnborg. 

 

17.45 Status på skole Herunder tilbagemel-

ding på deltagelse i 

forældremøder 

 

 O/D Ida/Malene Der har været forældremøder i klasserne. Forældrere-

præsentanter fra fællesbestyrelsen deltog. Der var gene-

relt god opbakning til møderne.  

I forhold til samlæsningerne har det været vigtigt at for-

tælle konkret om, hvordan dagligdagen i særligt en ny 

0.-1. kl. ser ud. For hhv. 0.- og 1. kl.-elever. 

 



Malene orienterer om situationen med skimmelsvamp i 

kældrene i Kølkær. Der er i sidste uge sendt informa-

tion ud til alle forældre. Vi er i samarbejde med skade-

service ved at udarbejde en plan for sanering og evt. 

mulighed for at flytte madkundskabslokalet. 

Malene arbejder på en løsning, så 5.-6.k får madkund-

skab igen fra uge 43. Når løsningen er på plads, sendes 

orientering ud. 

 

Der vil løbende sendes opdaterende forældreinforma-

tion i forhold til situationen ud på Aula. 

 

I Kølkær får vi en 4. års. lærerstuderende i praktik i uge 

43-48, hun skal have matematik og håndværk/design på 

mellemtrinnet. 

 

18.05 Status på principper  Digital dannelse 

Vikardækning 

Budget/økonomi 

vedhæftet 

O/B Dina/Ida/Ma

lene 

Pga. forfald færdiggør og godkender vi først princip-

perne på næste bestyrelsesmøde. 

Anni sender forslag til rettelser til det digitale princip. 

18.15 Fordeling af samråds-

møder 

 B Dina 14/11 skole, Maria 

21/11 dagtilbud, Dina 

 

18.25 Pjecen fra Skole og 

forældre 

 O Dina Udsættes til næste møde. 

18.40 Drøftelse af politik om-

kring fotos 

 D Dina/Anni I forhold til børns rettigheder i forhold til billeddeling 

drøfter vi vores retningslinjer og hvordan vi ønsker det 

fremadrettet. Vi tog hul på emnet og fortsætter dialogen 

på næste møde. Hvor Anni har et konkret bud. 

 

• Hvad er formålet med billederne på Facebook? 



 

• Skal vi evt. helt udelukke ansigtsbilleder på Fa-

cebook? 

 

 

 

På Facebook må der p.t. lægges situationsbilleder op. 

Portrætbilleder med 3 eller færre er ikke tilladt. 

 

Aula er en lukket gruppe, så her må der gerne lægges 

billeder op. 

 Evt. Forældresamtaler?   Dina giver inspiration til konkrete mål i skole-hjem-

samtalerne. 

 

Ida har fået nyt job pr. 1. nov. 

 

 


